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w dniu 2 kwietnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
W ostatnich latach obserwujemy coraz wiêkszy wzrost liczby zachorowañ na choroby przewlek³e,

wymagaj¹ce opieki paliatywnej.
Pos³uguj¹c siê przyk³adem województwa ma³opolskiego, a konkretnie Hospicjum Stacjonarnego w Mie-

chowie, mo¿na wskazaæ, ¿e w latach 1998–2008 opiek¹ objêtych by³o oko³o tysi¹ca osób tylko z jednego po-
wiatu miechowskiego. Podobna liczba osób wymagaj¹cych opieki paliatywnej jest w ka¿- dym powiecie.

W podanym wy¿ej okresie znacznie wzros³y standardy œwiadczenia opieki i konieczne jest poszerze-
nie bazy placówek hospicyjnych. Oczekiwania w stosunku do samorz¹dów w tym zakresie s¹ wysokie.

Chcia³bym zapytaæ, czy w bud¿ecie centralnym s¹ wystarczaj¹ce œrodki na finansowanie tych placó-
wek, a tak¿e o to, w jaki sposób bêdzie wygl¹da³a polityka ministerstwa wobec widocznego wzrostu za-
potrzebowania na dzia³alnoœæ hospicjów.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




